
Referat, Møde i Info/event-gruppen, den 4. marts kl. 14.30 

 

Mødedeltagere: Jette Philipsen, Asbjørn Kaasgaard, Jane Lytthans, Ulla Bo Skovvart, Felizia Windfeld Kock 

(sekretariatet)  

Afbud: Lotte Barfoed, Jette Arendrup  

 

Dagsorden:  

1. Valg af mødeleder  

2. Valg af referent  

3. Evaluering af nytårskuren  

4. Indhold til Christianshavnerdagen:  

a. Beslutning af tema for debatterne  

b. Henvendelse fra EDC  

c. Musik  

d. Salg af brød og evt. kaffe  

e. Sundhedsgruppens oplæg  

 

5. Merchandise  

6. Næste møde  

 

 

1. Valg af mødeleder  

Jette Philipsen blev valgt  

 

2. Valg af referent  

Felizia Windfeld Kock blev valgt (sekretariatet) 

 

3. Evaluering af nytårskuren  

 

Gruppen drøftede følgende:  

- Der var mange, der gik hjem i pausen mellem koncertens to set. Til næste nytårskur skal koncerten 

være uden pause.  

- Der var for mange borde, der blev flyttet under koncerten, hvilket var forstyrrende og gav indtryk 

af, at arrangementet var ved at slutte. Hvis man skal rykke borde til dansegulv, så informer om det i 

begyndelsen af eventet. Det var dog dejligt at se så mange på dansegulvet.  

- Generelt var der for mange borde og for lidt plads til at komme igennem salen.  

- Nytårskuren er så populær, at vi har nået topkapacitet for, hvor mange, der må være i salen i 

Beboerhuset. Målet er at afholde nytårskur 2025 på Papirøen. 

- Fremragende underholdning og programsætning.  

- Der er generelt en udfordring med at nå ud til yngre målgrupper. 

- Tak til Knud fra Christianshavns Kvarter for at filme og offentliggøre talerne.  

- Forplejningen tog for lang tid at forberede.  

- Flotte duge.  

- Budgettet blev overholdt.  

 

4. Indhold til Christianshavnerdagen 

Gruppen skal drøfte og beslutte indhold til Christianshavnerdagen  

 

a. Beslutning af tema for debatterne.  



Arbejdsgruppen drøftede forskellige temaer med udgangspunkt i den kommende kommuneplan.  

 

Den første debat:  

Arbejdsgruppen om sociale og sundhedsmæssige forhold har foreslået, at den ene debat skal omhandle 

sundhed. En mulig paneldebatdeltager er Sundhedsborgmesteren.  

 

Den anden debat:  

Arbejdsgruppen drøftede flere spændende tematikker med udgangspunkt i kommuneplanen:  

- At Refshaleøen går fra at være et perspektivområde til at blive et udviklingsområde. 

- Infrastrukturen til Refshaleøen: Det er nyt, at der kommer en bilvej bag om Margretheholm i stedet 

for foran 

- Cykelfremkommelighed fra Østhavnen  

- Forurening og frisk luft og adgang til grønne områder ( fx med fokus på forurening fra turistbådene 

- Trafikøer – hvordan laver man en velfungerende trafikø?  

- Infrastruktur og mobilitet med udgangspunkt i resultaterne fra lokaludvalgets Bydelsmøde d. 2. 

april.  

 

Vand som tema blev drøftet:  

- Hvem skal bruge og hvordan skal vi bruge vandarealerne? Evt. med fokus på: 

o Resultaterne fra Miljøpunkts analyse om forurening fra turistbåde og partikelmålinger 

o Husbåde  

o Støj på vandet 

o Turistbåde 

- Paneldeltagere i denne debat kunne være: Sophie Hæstorp Andersen (OB). Hvem ellers?  

 

Beslutning:  

Der skal være en debat om sundhed og en debat om vandet.  

Arbejdsgruppen om sociale og sundhedsmæssige forhold arrangerer den første debat.  

Info/Event-gruppen arbejder videre på anden debat i sine kommende møder.  

 

 

b. Henvendelse fra EDC-ejendomsmægler  

Afdelingslederen for ejendomsmæglerfirmaet EDC Indre By og Christianshavn har kontaktet sekretariatet 

med en forespørgsel om at være synlig til Christianshavnerdagen med en kaffevogn og balloner.  

 

Beslutning 

Sekretariatet meddeler til afdelingslederen for firmaet, at de gerne må være til stede under 

Christianshavnerdagen med en kaffevogn og balloner – så længe det er uden salg. Når vi nærmer os 

arrangementsdatoen, får de at vide, hvor de bliver placeret.  

 

c. Musik 

 

Arbejdsgruppen om sociale og sundhedsmæssige forhold foreslår, at Lungekoret skal spille koncert på 

scenen.  

Arbejdsgruppen drøftede andre mulige artister.  

 

Beslutning:  

Fistfull of Dollars til eftermiddagskoncerten  Sekretariatet kontakter Torsten Lefmann  

Musikloftet  Sekretariatet kontakter Musikloftet – vær obs. På om de har brug for hjælp til at 

transportere instrumenterne. Arbejdsgruppen vil gerne hjælpe med det.  



Lungekoret til formiddagskoncerten  Arbejdsgruppen om sociale og sundhedsmæssige forhold arrangerer 

og finder ud af, hvor mange de er i Lungekoret.  

 

d. Salg af brød og evt. kaffe - Emmerys ? 

 

Beslutning:  

Emmerys sælger brød og Kaffevogn. Placeres ved scenen  Jette kontakter Emmerys.  

 

e. Sundhedsgruppens Oplæg:  

Arbejdsgruppen om sociale og sundhedsmæssige forhold har sendt et projektforslag til info/event-gruppen 

om mulige aktiviteter med sundhedsfagligt indhold.  

 

Info/eventgruppen vil gerne sørge for et telt til sundhedsaktiviteterne afhængig af, hvor mange aftaler med 

aktører, de laver. Teltet skal placeres efter cirkusset, så de får lidt ro og fred.  

Vi skal huske, at teltet skal fremgå af arrangementstilladelsen for hele arrangementet.  

Aftalerne med aktørerne skal derfor være på plads i juni.  

 

 

Beslutning 

Info/event-gruppen sørger for telt til sundhedsaktiviteter efter aftale med arbejdsgruppen om sociale og 

sundhedsmæssige forhold.  

Info/eventgruppen vil gerne have et endeligt oplæg fra arbejdsgruppen om sociale og sundhedsmæssige 

forhold i udgangen af maj.  

Sekretariatet undersøger, hvad honoraret er for Lungekoret.  

 

 

5. Merchandise  

 

Jette orienterede om, at vi skal bestille merchandise tidligere på året, da sekretariatet har svært ved at nå 

at få det på regnskabet, når det først bestilles i december.  

 

Beslutning:  

Gruppen tænker over merchandise til næste møde  

Sekretariatet opdaterer CLU-folderen med korrekte oplysninger og logo. Skal være klar til bydelsmødet  

 

6. Næste møde:  

 

16. april kl. 13-15 i Christianshavns Beboerhus  

 


